
Proces verbal  încheiat astăzi
16.04.2021

  in cadrul şedinţei ordinare a consiliului
local Hudeşti

În conformitate cu prevederile art.134  alin. (1) lit.,,a”  din  Ordonanţa de Urgenţă 
nr.57 privind Codul  administrativ , Consiliul local al comunei Hudeşti  a fost convocat în 
şedinţă  ordinară  în data de 16.04.2021 , orele 12, în sala de şedinţe a Căminului Cultural  
Hudeşti.
            Având în vedere contextul actual  privind limitarea i diminuarea răspândiriiș
coronavirusului  SAARS- COV2  precum si necesitatea prevenirii răspândirii 
infec iilor respiratorii COVID – 19 cauzate de acest virus,  pentru amendamente s-a ț
folosit  mijloacele electronice de comunicare. 
 În cadrul edin ei votul  a fost  exprimat, pe rând  de către un grup de maxim cinci ș ț
consilieri cu păstrarea distan ei de  minim 2 metri intre persoane.ț

Şedinţa s-a desfăşurat in sala de şedinţe a Căminului Cultural Hudeşti,  la şedinţă  
fiind prezenţi fizic  14 consilieri , care au intrat în sală în grupuri de câte 5 cu păstrarea 
distan ei de  minim 2 metri intre persoane.   ț Domnul Poraicu Lucian  a participat la 
edin ă prin intermediul telefonului.ș ț

Este ascultat Imnul de Stat  după care se trece la derularea lucrărilor şedinţei. 
Şedinţa este legal constituită. 
Preşedinte de şedinţă este domnul  Mirău ă Liviu  .ț
Preşedintele  de şedinţa  deschide şedinţa după care da citire ordinii de zi:
                    

               
1. Proiect de hotărâre alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului local  pentru

lunile mai, iunie i  iulie  2021ș
2. Proiect de hotărâre privind însuşirea inventarului actualizat al domeniului 

privat al Comunei HUDEŞTI .
3. Proiect de hotărâre privind   valorile impozabile, impozitele şi taxele locale şi 

alte taxe asimilate acestora precum şi amenzile aplicabile în comuna Hudeşti  în anul 
2022.

4.  Proiect de hotărâre privind  adoptarea  bugetului local pentru anul 2021.
5.  .Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local 

al comunei Hudeşti pentru anul 2020.

 Se supune la vot ordinea de zi  , care este aprobată în unanimitate.
Se supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară,care  este aprobat în unanimitate. 
Pre edintele de edin ă ,roagă consiliul local  ca înainte de  dezbaterea ordinii de zi ,să se ș ș ț
ia în discu ie problemele ridicate de cetă enii din satul Alba,care vor să discute despre ț ț
faptul că în urma concesionării  islazului comunal , cetă enii cu 1- bovine au rămas fără ț
ima  pentru pă unatul acestor animale.  Din rândul cetă enilor a luat cuvântul domnul ș ș ț

chiopu Cornel care a men ionat că s-a ajuns la această situa ie deoarece li s-a spus de Ș ț ț
către reprezentan ii Agrozootehnica  să nu  participe la licita ie pentru ima  cei care au 1-2ț ț ș
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bovine , că dacă sunt înscri i în cooperativa va licita cooperativa pentru ei, însă ș
cooperativa Agrozootehnica nu a licitat la trupurile de pă une de pe satul Alba ,iar ș
cetă enii cu 1- 2 bovine au rămas fără ima . Roagă executivul să găsească solu ii pentru ț ș ț
această situa ie.ț
În cadrul discu iilor, domnul  Zlei  Dimitre Cătălin men ionează că executivul trebuia să ț ț
anun e to i fermierii despre licita ie. În replică ,domnul primar răspunde că  ,s-au dat ț ț ț
anun uri despre data licita ie, to i fermierii au tiut despre acest lucru , numai că au fost ț ț ț ș
opri i să liciteze de către reprezentan ii cooperativei Agrozootehnica ,care le-a spus că va ț ț
licita pentru to i membrii cooperativei.ț
Domnul Airinei Constantin, ia cuvântul i men ionează – eu personal am anun at om parte ș ț ț
dintre cetă eni despre licita ie . Cetă eni din satul Vatra,au fost suna i să n u liciteze ima  ț ț ț ț ș
în nume propriu ,că licitează Agrozootehnica pentru to i membrii din cooperativă.ț
Domnul primar, men ionează ,că va încerca să rezolve  această problemă, deoarece mai ț
sunt  câteva suprafe e de pă une în zona Alba , care nu a au fost scoase la licita ie .Voi ț ș ț
discuta cu reprezentan ii Agrozootehnica , i în func ie de pozi ia lor, voi încerca să rezolvț ș ț ț
problema.
Se ia  în discuţie punctul 1 al ordinii de zi:

Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
 Domnul Airinei Constantin propune pentru func ia de pre edinte pe domnul Sîsîiac  ț ș
Neculae. Se supune la vot propunerea făcută,care este aprobată în unanimitate.
Nu  mai  au loc discuţii,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  în 
unanimitate .

Se trece la dezbaterea punctul 2 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
Domnul Mirău ă  Liviu  propune ca membru în comisie pe domnul Sîsîeac Constantin  ț
Domnul Airinei Constantin  propune ca membru pe domnul Zlei Dimitre Cătălin . Se 
supun la vot propunerile făcute care sunt aprobate  cu 14 voturi ,,pentru,, i un ș
vot ,,împotrivă,, Domnul  tefan Marinel motivează votul împotrivă – men inând că Ș ț
domnul Zlei Dimitre este subiectiv.
Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  cu 14 ț
voturi ,,pentru,, i un vot ,,împotrivă,,ș

           Urmează punctul  3 al ordinii de zi.
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
Domnul  tefan Marinel prezintă amendamentul depus la proiectul de hotărâre privind Ș
taxele i impozitele  i solicită:ș ș

- Taxa sala de sport de la 30 lei la 50 lei pe timp de vară;
- Paza ob tească  să scadă de la 55lei /familie /an la 10lei/familie/anș
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- Taxa de salubrizare pentru persoane fizice  să rămână la 4,5 lei/persoană/lună
 Solicită ,să se prezinte  sumele încasate la paza ob tească i taxa de salubrizare . Doamnaș ș
Ilucă Mihaela ,prezintă sumele încasate.
Se înscrie la cuvânt ,domnul Zlei Dimitre Cătălin acre men ionează: sus in ț ț
amendamentele d-lui tefan Marinel i men ionez că la paza ob tească plătesc doar cei ceȘ ș ț ș
sunt de bună credin ă, cei buni platnici. Domnul primar, men ionează că  angaja ii de la ț ț ț
pază au fost i sunt folosi i i la alte activită i  mai ales acum în pandemieș ț ș ț
Nu sunt de acord cu mărirea taxei de salubrizare pentru anul 2022, deoarece trebuie să ne 
organizăm  mai bine, să colectăm selectiv i doresc ca  taxa să rămână tot 4,5 lei ș
/persoană /lună.  Nu to i cetă enii plătesc gunoiul, sunt cetă eni care  nu duc gunoi i e ț ț ț ș
clar că sunt nemultumi i.ț
Domnul primar,intervine i-ii întreabă pe domnul tefan Marinel  i Zlei Dimitre ,la ce ș Ș ș
pre   plăte te primăria serviciul de salubrizare? Domnul tefan Marinel răspunde că ,se ț ș Ș
plăte te la 5,2 lei.ș
Urmează domnul Sîsîiac Vasile care  men ionează – la agen ii economici ar trebui ridicateț ț
de eurile de carton măcar la două zile. Trebuie luate măsuri cu cântărirea ma inilor de ș ș
gunoi  la Dorohoi, deoarece se plătesc aproximativ 60.000 lei în plus anual.
În cuvântul său domnul Lungu Florin afirmă – să se pună în vedere măcar agen ilor ț
economici să colecteze gunoiul  selectiv  .
Văzând că sunt multe discu ii în contradictoriu pe tema taxelor speciale, domnul ț
pre edinte de edin ă propune ca proiectul de hotărâre să fie aprobat numai cu anexa 1, iarș ș ț
taxele speciale să fie aprobate într-o edin ă viitoare cu un proiect separat. Domnul primarș ț
men ionează că este de acord i în edin a viitoare va promova un proiect de hotărâre ț ș ș ț
numai pentru taxele speciale pentru anul 2022. Se supune la vot propunerea făcută de 
domnul Mirău ă Liviu care este aprobată în unanimitate.ț
Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre numai cu anexa nr.1,  care ț
este  aprobat  cu 13 voturi ,,pentru ,, i două ab ineri.ș ț

Se ia  în discuţie punctul  4 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
Domnul  tefan Marinel  prezintă amendamentul propus i anume:Ș ș

- Înlocuirea investi iei ,,construc ie fântâni,, cu  ,,realizare pu  de mare adâncime  în ț ț ț
satele Mlenău i, Ba eu,Alba i Baranca,,ț ș ș

-  Eliminarea investi iei,, achizi ionare tocător resturi vegetale,, deoarece s-a ț ț
achizi ionat deja în anul 2020 iar banii să fie aloca i pentru achizi ionare  aparatură ț ț ț
de supraveghere video în satele Alba si Vatra.
Se înscrie la cuvânt domnul Zlei Dimitre Cătălin care  prezintă  un  amendament la 
proiectul de  – solicită  ca suma ini ială  prinse la capitolul religie să fie transferate ț
la capitolul  cheltuieli cu sportul ,iar suma ini ială  men ionată la capitolul  sport să ț ț
fie trecută la  cheltuieli cu sus inerea cultelor. Propune ca în cazul în care nu va fi ț
activitate la capitolul cultură ,sumele să fie returnate bugetului local.
Urmează să ia cuvântul domnul tefan Marinel care  întreabă:Ș
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-
- La terenul de sport ce semnifică  covor sintetic de 150.000 lei , se reu e te cu ș ș

această sumă să se acopere tot terenul? Domnul primar răspunde că covorul sintetic
este mult mai scump,noi am prins o parte din sumă.

-  Modernizarea scolilor se  referă la cele vechi în curs de modernizare?
- Înfiin area re elei cu apă este proiectul cel vechi?ț ț
- Ce semnifică sumele înscrise la cap.61. Doamna contabil ef răspunde , i prezintă ș ș

semnifica ia fiecărei sume în parte;ț
Domnul Stefan Marinel men ionează că mai degrabă  să se  renun ă la covor ț ț

sintetic i să se  facă pu uri de mare adâncime, deoarece problema apei este una ș ț
stringentă. Domnul primar ,în replică men ionează că este de acord cu renun area la covorț ț
sintetic i  banii să fie aloca i pentru construc ie pu  de mare adâncime în comună. ș ț ț ț
Referitor la amendamentul domnului tefan Marinel legat de tocătorul pentru vegeta ie, Ș ț
domnul primar men ionează că acest tocător care se va  achizi iona , nu este pentru tocat ț ț
vegeta ia de pe marginile drumurilor ci este pentru tocat  crengile rezultate de la cură at ț ț
pomii, deoarece a a ne impune norma de mediu, crengile trebuie tocat i făcut compost.ș ș
Domnul tefan Marinel, men ionează că în acest caz retrage  amendamentul legat Ș ț
de ,,achizi ionare tocător ,,.ț
Sîsîiac Vasile  ia cuvântul i men ionează – nu văd pe lista de investi ii achizi ionare ș ț ț ț
toalete ecologice ,ar trebui una la teren sport Vatra i una în centrul comunei;ș

- solicită amenajarea fântânii ,,Doamnei,,,ar trebui convoca i to i meseria ii pentru a ț ț ș
asigura manopera ,să se cumpere materiale i să se înceapă reamenajarea.ș

Se înscrie la cuvânt apoi, domnul Zlei Dimitre Cătălin care men ionează –că ar trebui ț
prinse sume de bani pentru terenurile pe care sunt construite casele sinistra ilor;ț
 Se supune la vot amendamentul  propus legat de construc ie pu uri de mare adâncime i ț ț ș
renun are la ,,covor sintetic,,- care este aprobat în unanimitate.ț
Se supune la vot amendamentul  propus de domnul Zlei  Dimitre legat inversare sumelor  
între  cap.,,sport,, i  , ,cap.,,religie,,  - care este aprobat în unanimitate.ș
Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre, a a cum a fost modificat ț ș
cu amendamentele aprobate,  care este  aprobat  cu 13 voturi ,,pentru,, i ș
două  ,,ab inere,,.ț
          Urmează punctul  5 al ordinii de zi.

Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
Nu au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  cu 12 ț
voturi,,pentru,, i 3 ,,ab ineri,,ș ț

Probleme curente:
Domnul primar ia cuvântul i prezintă:ș

- ofertele pentru montarea camere de supraveghere în centrul comunei;
- oferta E-on pentru panouri solare;
- necesitatea de investi ii la căminul cultural Hude ti pentru siguran a de incendiu;ț ș ț

Ia cuvântul ,domnul Lungu Florin care  prezintă :
- de verificat fosa de la grădini a Baranca unde este ie ită o eavă în afară;ț ș ț
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- propune achizi ionarea de către primărie a unei prese de fabricat  pele i  i brichete;ț ț ș
- întrebă când va fi pusă în posesie primăria cu suprafa a de pădure  proprietate;ț

Domnul Zlei Dimitre Cătălin aduce în aten ie –necesitate decolmatării pârâului din ț
centrul comunei;

-  înfiin area unei  regii autonome pe lângă primărie;ț

 

           Nu mai au loc discuţii.  Şedinţa se încheie.
           Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal.

                Preşedinte de şedinţă                                  Secretarul general al  comunei
                Mirău ă Liviu ,                                              Anca Florentina Asaveteiț
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